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INTERPELACJA 

L6dz,1l.01.2017 r. 

Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Lodzi 

za posrednictwem 
Tomasz Kacprzak 
Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej 
w Lodzi 

nawi'lzaniu do odpowiedzi na interpeiacjy z dnia 5 stycznia 2017 roku dot.kart platniczyeh i 

kredytowyeh prosimy 0 przekazanie informaeji ezy na kartach platniczyeh i kredytowych bydqeych w 

posiadaniu urzydnik6w UML i jednostkach mu podleglych obowiqzuj'l limity wydatk6w, jezeli tak to w 

jakich bvotaeh? 

Prosimy r6wniez 0 pdny wyeiqg transakcji wykonywanych przy pomocy udostypnionych urzydnikom kart 

platniczyeh i kredytow'ych w latach 2014-2016 . 
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